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SE-BRM.0012.4.7.2024               

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI EDUKACJI, KULTURY i POLITYKI SPOŁECZNEJ RMiG KÓRNIK 

z dnia 17 września 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik odbyło się 17 września 2024 roku, w godzinach 11.00 – 12.51 w sali 

posiedzeń Rady Miasta i Gminy Kórnik w ratuszu bnińskim. W spotkaniu 

uczestniczyło 8 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Wojciech Fieduk 

3. Jarosław Janowski 

4. Iwona Kosmalska 

5. Marta Kowalczyk 

6. Adam Lewandowski 

7. Dorota Łuczak 

8. Robert Maliński 

9. Magdalena Pawlaczyk 

10. Danuta Paluszkiewicz  

 

W spotkaniu uczestniczyli także: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, kierownik Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber, kierownik Wydziału Komunikacji 

Społecznej i Inicjatyw Lokalnych Robert Jankowski oraz specjalista Kamila Barczak, 

zastępca kierownika Wydziału Promocji Gminy, Kultury i Sportu Łukasz 

Grzegorowski, pracownik ds. Biuletynu Informacji Publicznej, Internetu i portali 

społecznościowych Bartosz Przybylski oraz dyrektorzy szkół podstawowych z terenu 

Miasta i Gminy Kórnik: Krystyna Kiełpińska, Marzena Dominiak, Bożena Czerniak, 

Wojciech Dziuda, Ewa Kaleta, Joanna Ignasiak.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
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Przewodnicząca Komisji Danuta Paluszkiewicz otworzyła posiedzenie i powitała 

zebranych. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przypomniała, że obradujących obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument załączony do 

protokołu).  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Wysłuchanie informacji nt. zrealizowanych w szkołach w okresie wakacyjnym, 

aktywności dla uczniów. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia „Kórnickiej Karty Mieszkańca”, 

b) rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, na 

2025 rok. 

5. Wybór przedstawicieli K.EKiPS do komisji rozpatrującej wnioski o przyznanie 

nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska 

Radny Jarosław Janowski nie głosował za pomocą systemu Esesja.  
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 20.08.2024r. Dokument stanowi 

załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska 

 

3. Wysłuchanie informacji nt. zrealizowanych w szkołach, w okresie wakacyjnym, 

aktywności dla uczniów. 

Udzielono głosu obecnym na posiedzeniu dyrektorom szkół podstawowych 

funkcjonujących na terenie Miasta i Gminy Kórnik. Dyrektorzy szkół poinformowali  

o zajęciach organizowanych na terenie szkoły podczas wakacji oraz 

o przeprowadzonych remontach. Wskazali, że w szkołach zapewniana jest opieka 

dla dzieci z oddziałów przedszkolnych, organizowane są m.in. półkolonie, turnusy 

sportowe, zajęcia z robotyki na zasadzie wynajmu zewnętrznego przez podmioty 

zewnętrzne.  

Dyrektor SP w Robakowie poinformowała, że w szkole podczas wakacji 

przeprowadzona została termomodernizacja, nie odbyły się żadne zajęcia, 

planowana jest natomiast budowa boiska wielofunkcyjnego. Panie dyrektor SP nr 1 i 

SP nr 2 poinformowały, że jest duże zainteresowanie ogólnodostępnymi boiskami 

przy szkołach. Natomiast dyrektor SP w Kamionkach wskazał, że boiska zewnętrzne 

otwarte są w dwa dni w tygodniu, jednak nie ma nimi zainteresowania wśród dzieci. 

Dyrektorzy wskazali, że zajęcia w szkołach podczas wakacji mogą być organizowane 
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przez podmioty zewnętrzne. Szkoła wtedy wynajmuje pomieszczenia, co zapewnia 

jej dodatkowe fundusze. Nauczyciele podczas wakacji przebywają na urlopach 

wypoczynkowych. Przypomniano, że nie mogą oni korzystać z urlopów podczas roku 

szkolnego.   

Radny Robert Maliński zapytał o możliwość dofinansowania przez gminę półkolonii 

organizowanych przez organizacje, czy stowarzyszenia. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły wskazał, że jest do temat na Komisję BiF, obecnie stowarzyszenia mają 

możliwość wystąpienia o małe granty. Kierownik Robert Jankowski wyjaśnił, że 

podczas organizacji półkolonii trzeba spełnić wszystkie wytyczne kuratorium oświaty.  

Wskazano, że świetlice wiejskie również organizują turnusy półkolonii.  

Radny Adam Lewandowski zapytał dyrektorów o stan szkół i ich zapotrzebowanie.  

Dyrektor SP Szczodrzykowo Marzena Dominiak wskazała na potrzebę wybudowania 

nowego budynku szkoły lub ewentualnie jego rozbudowę. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły poinformował, że planowana jest termomodernizacja szkoły. Dyrektor SP 

Robakowo Bożena Czerniak wskazała na potrzebę kolejnej rozbudowy oraz na 

wysokie koszty utrzymania budynku szkoły. Panie dyrektor SP nr 1 w Kórniku oraz 

dyrektor SP w Radzewie również wskazały na potrzebę rozbudowy szkół. Dyrektor 

SP nr 2 Ewa Kaleta poinformowała, że oczekuje budowy nowej  szkoły przy ul. 

Czołowiskiej oraz czeka na termomodernizację obecnego budynku szkoły. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował o zbliżającym się terminie ogłoszenia 

konkursu na koncepcję nowej placówki oświatowej w Kórniku – Bninie oraz o 

planowanych termomodernizacjach w SP Szczodrzykowo i SP nr 2. Dodał również, 

że trwają prace nad pozyskaniem terenu dla rozbudowy szkoły w Radzewie.  

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia „Kórnickiej Karty Mieszkańca” 

Zastępca kierownika Łukasz Grzegorowski przedstawił projekt uchwały stanowiący 

załącznik do protokołu. Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz w kwestii zapisów 

projektu uchwały wyraziła opinię, że zakład pracy nie rozlicza już podatku 

dochodowego. Pracownik ds. Biuletynu Informacji Publicznej, Internetu i portali 

społecznościowych Bartosz Przybylski wyjaśnił, że do karty mieszkańca będzie 

można dołączyć programy poboczne np. Karta Rodziny 3+ oraz że zapis „Osoby 

którym podatek dochodowy rozlicza zakład pracy” zostanie usunięty z projektu do 

czasu sesji Rady. 
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Wiceburmistrz Sebastian Wlazły dodał, że karta będzie działała w ramach aplikacji 

mMieszkaniec.  Radny Jarosław Janowski zapytał, czy planowany jest okres próbny 

wdrożenia karty, by wykluczyć ewentualne błędy, które mogą się wydarzyć oraz 

poinformował, że uwagi edytorskie do tekstu projektu uchwały zgłosi autorowi 

projektu do czasu sesji Rady. Bartosz Przybylski wyjaśnił, że pilotażowe wdrożenie 

karty już się rozpoczęło, a system już działa w gminie Barcin. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie 

wprowadzenia „Kórnickiej Karty Mieszkańca” 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

b) rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, na 

2025 rok. 

Posiedzenie opuścił radny Robert Maliński. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji.  

 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawił kierownik Robert 

Jankowski, który wyjaśnił również różnicę pomiędzy „małymi grantami”, a „dużymi 

zadaniami”. Wskazał, że tym razem duże zadania będą składane za pomocą 

programu Witkac. 

Radny Jarosław Janowski zapytał o cel wprowadzenia programu Witkac. Kierownik 

Robert Jankowski wyjaśnił, że program pomaga przejść krok po kroku wypełnianie 
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wniosku (błędy nie przejdą przez formułę). Radny Jarosław Janowski zwrócił uwagę, 

że do projektu uchwały wprowadzone zostały zapisy dotyczące dzikich zwierząt – 

kotów. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii.  

Głosowano w sprawie 

rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, na 

2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Robert Maliński 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

5. Wybór przedstawicieli K.EKiPS do komisji rozpatrującej wnioski o przyznanie 

nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

Radna Dorota Łuczak zgłosiła kandydaturę radnej Magdaleny Pawlaczyk, a radny 

Adam Lewandowski zgłosił radną Danutę Paluszkiewicz do komisji rozpatrującej 

wnioski o przyznanie nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej. Radne zgłosiły chęć 

uczestnictwa w pracach komisji.  

Głosowano w sprawie 

Wybór radnych Magdaleny Pawlaczyk i Danuty Paluszkiewicz do komisji 

rozpatrującej wnioski o przyznanie nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 
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Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Robert Maliński 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radna Magdalena Pawlaczyk poinformowała, że uczestniczyła wraz z nauczycielami 

z  szkół z terenu gminy oraz dyrektor przedszkola nr 2 Kórnik – Bnin w konferencji 

organizowanej przez Akademię Dobrej Edukacji na temat „Wspierania potrzeb 

edukacji i rozpoznawania potrzeb dziecka neuroróżnorodnego w kontekście 

najbliższego środowiska” organizowanej przez Akademię Dobrej Edukacji. Wskazała 

obecnym na potrzebę organizacji szkoleń i spotkań w tym zakresie. Kierownik Aneta 

Weber poinformowała, że również dostrzega tego typu potrzeby. Wskazała, że tego 

typu inicjatywy i aktywności są realizowane.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz zakończyła posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Polityki Społecznej. 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

 /-/ Danuta Paluszkiewicz 

 

 


